
ZÁPIS 

ze zasedání Zastupitelstva města Benešova nad Ploučnicí konaného 

 dne 29. 6. 2011 od 17:00 hodin v Městském kině 
 

Přítomni : dle prezenční listiny / 12 / 

Omluveni : p. Myšíková, p. Kulíková, PhDr. Henig 

Host : MUDr. Antonín Zamykal 

 
Za MěÚ : paní Hana Kleinertová – ved. odb. FaP, paní Zdeňka Čvančarová – ved. odb. HS,  

pan Karel Šohaj – ved. odb. VŢP, paní Veronika Podloučková – za odb. SÚ, paní Blanka 

Vyhnálková – pověřená vedením odb. SM, pan Zdeněk Přivřel – tajemník MěÚ, Andrea 

Hodačová – zapisovatelka, Václav Červenka – velitel MěP, paní Lenka Sluková a paní 

Monika Mansfeldová – odb. FaP 

 

Celý audiozáznam z jednání je zveřejněn na stránkách města – www.benesovnpl.cz. 

 

ZAHÁJENÍ JEDNÁNÍ 

Zasedání zahájila a řídila starostka města paní Mgr. Dagmar Tesarčíková. Přivítala přítomné 

a nechala hlasovat o složení návrhové komise, ověřovatelů zápisu a zapisovatelce. 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro, 1 se zdržel 

Usnesení č. 117/2011 : 

ZaM schválilo návrhovou komisi ve sloţení: Hana Franclová, Radek Lekner, Ota Dračka. 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro, 1 se zdržel 

Usnesení č. 118/2011 : 

ZaM schválilo ověřovatele zápisu : Jiří Zelený, Josef Klouček. 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro, 1 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 119/2011 : 

ZaM schválilo zapisovatelku Andreu Hodačovou. 

 

PROGRAM JEDNÁNÍ 

Starostka města seznámila přítomné s programem dnešního jednání ZaM. 

Zahájení, návrhová komise 

Kontrola usnesení z minulých ZaM 

Zpráva kontrolního výboru 

Výsledek hospodaření města za první čtvrtletí 2011 

Prodej koupě majetku města 

Přejmenování ulic – p. Dračka 

Diskuse  

(parkování ve středu města, informace o změnách v benešovských školských zařízeních, plán 

práce na druhé pololetí, informace o připravovaných změnách v rozp. určení daní – p. Lekner) 

Návrh na usnesení a závěr 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro, 1 se zdržel 

Usnesení č. 120/2011 : 

ZaM schválilo program jednání. 

 

 

http://www.benesovnpl.cz/


KONTROLA USNESENÍ Z MINULÝCH ZaM 

Kontrola ukládajících usnesení: 

61/2001 KV předložit RaM specifikaci požadovaných materiálů ke kontrole BTS – splněno, 

schváleno RaM 

82/2001 starostce města zajistit územně plánovací dokumentaci k p.p.č. 1345/2 – splněno, bod 

programu koupě-prodej majetku města 

 

pan Ušák – upozorňuje na to, že chybí ukládající usn. pro starostku města ( usn. č. 115/2011 ) 

- ZaM projednalo doporučení Rady Ústeckého kraje, týkající se sloučení přísp. organizací 

zřizovaných Ústeckým krajem a nesouhlasí se sloučením SPŠSD a VOŠ ŠPS Děčín a 

Gymnázia s EOA Děčín a pověřuje starostku, aby neprodleně seznámila s tímto usnesením 

hejtmanku Ústeckého kraje a primátora města Děčín. 

Starostka – splněno, dopisy byly odeslány 

 

Usnesení č. 121/2011 : 

ZaM bere na vědomí plnění ukládajících usnesení. 

 

ZPRÁVA KV 

Zpráva kontrolního výboru, předkladatel p. Josef Klouček, předseda KV. Na základě 

doporučení KV byly  projednány  s MUDr. Zamykalem další možnosti využití zdravotnického 

střediska v Benešově nad Ploučnicí, MUDr. Zamykal byl přizván na jednání ZaM. 

 

Usnesení č. 122/2011 : 

ZaM bere na vědomí zprávu kontrolního výboru. 

 

MUDr. Zamykal obdržel slovo. Seznamuje přítomné se stavebními úpravami, které byly nutné 

na zdravotním středisku udělat od roku 2006 ( od koupě zdravot. střediska ). Pro přítomné si 

připravil prezantaci úprav ZS. 

 

Celá diskuse k bodu zdravotní středisko je zveřejněna na int. stránkách města – 

www.benesovnpl.cz. 

 

Pan Ušák – navrhuje ukončení mandátní smlouvy s právním zástupcem 

Starostka – nechala hlasovat o návrhu pana Ušáka. 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 3 pro, 7 proti, 2 se zdrželi 

Usnesení č. 123/2011 : 

ZaM neschválilo ukončení mandátní smlouvy s právním zástupcem města Mgr. Milanem 

Špičkou k 30. 6. 2011. 

 

pan Lekner – navrhuje doplnění návrhu usnesení – ZaM bere na vědomí informaci MUDr. 

Zamykala o zdravotnickém středisku s vysvětlením důvodu nesplnění podnikatelského záměru 

před koupí zdrav. střediska MUDr. Zamykalem z fin. důvodů 

Starostka – nechala hlasovat o doplnění návrhu usnesení 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 9 proti, 2 pro 

Usnesení č. 124/2011 : 

ZaM neschválilo doplnění inforamce MUDr. Antonína Zamykala o zdravotnickém středisku 

ve znění ,, s vysvětlením důvodů nesplnění podnikatelského záměru před koupí 

zdravotnického střediska MUDr. Zamykalem z finančních důvodů´´. 

http://www.benesovnpl.cz/


 

Starostka – nechala hlasovat o původním návrhu usnesení 

 

Usnesení č. 125/2011 : 

ZaM bere na vědomí informaci MUDr. Antonína Zamykala o zdravotnickém středisku 

Benešov nad Ploučnicí. 

 

 

 

VÝSLEDEK HOSPODAŘENÍ MĚSTA ZA PRVNÍ ČTVRTLETÍ 2011 

Zprávu o výsledku hospodaření města za první čtvrtletí 2011 předkládá vedoucí odboru 

finančního a plánovacího paní Hana Kleinertová 

 

Usnesení č. 126/2011 : 

ZaM bere na vědomí zprávu o hospodaření města v prvním čtvrtletí 2011. 

 

Odbor FaP dále předkládá ke schválení rozpočtové opatření č. 2. Jedná se o začlenění dotací, 

příspěvků a darů do rozpočtu města a úhradu výdajů spojených s projektovou činností. 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro, 1 se zdržel 

Usnesení č. 127/2011 : 

ZaM schválilo rozpočtové opatření č. 2. 

 

PRODEJ, KOUPĚ MAJETKU MĚSTA 

Revokace usn. č. 172/2010 

Odb. SM předkládá  Zastupitelstvu města Benešova nad Ploučnicí návrh na revokaci usnesení  

č.172/2010 ze dne 15.1.2010, kterým byl schválen prodej bytové jednotky č. 380/2 v domě č.p. 

380, Wolkerova ul., Benešov nad Ploučnicí paní M. A.,Benešov nad Ploučnicí.  

Důvodem revokace usnesení je, že dle „Schválených pravidel pro prodej obydlených bytů 

v majetku města Benešov nad Ploučnicí“ je kupující bytové jednotky povinen podepsat kupní 

smlouvu do šesti měsíců od schválení prodeje. Kupující toto ani přes písemné upozornění 

neučinil.  

Prodej bytové jednotky bude uskutečňován formou výběrového řízení (obálková metoda), 

Vyvolávací cena ve výši 78 280,-- Kč. 

RaM doporučuje ZaM revokovat usnesení č.172/2010 z 15. 1. 2010 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro, 1 se zdržel 

Usnesení č. 128/2011 : 

ZaM schválilo revokaci usnesení č. 172/2010 z 15. 1. 2010. 

 

Prodej p.p.č. 708/21 

Odb. SM předkládá Zastupitelstvu města Benešova nad Ploučnicí návrh na schválení prodeje, 

kupní ceny a kupní smlouvy.  

Předmětem prodeje je pozemek p.p.č. 708/21 o výměře 53 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí 

(ostatní plocha).  

Záměr prodeje byl vyvěšen na ÚD od 8. 4. 2011 do 27. 4. 2011. 

Kupující: Š. Č., Františkov nad Ploučnicí a T. G., Benešov nad Ploučnicí  

Kupní cena: 4 403,-- Kč 

RaM doporučuje ZaM schválit prodej p.p.č. 708/21 o výměře 53m2 Š. Č., Františkov n. Pl. a 

T. G., Benešov nad Ploučnicí za cenu 4 403,- Kč. 



 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro, 1 se zdržel 

Usnesení č. 129/2011 : 

ZaM schválilo prodej p.p.č. 708/21 o výměře 53m2 Š. Č.,Františkov n. Pl.  a T. G.., Benešov 

nad Ploučnicí za cenu 4 403,- Kč. 

 

Uplatnění předkupního práva k b.j.č. 307/12 

Dle článku šestého kupní smlouvy bylo dohodnuto předkupní právo k bytové jednotce č. 

307/12 v domě č.p. 307, Nerudova ul., Benešov nad Ploučnicí stojící na st.p.č. 409/1 v k.ú. 

Benešov nad Ploučnicí. M. M.,Dolní Habartice, jako vlastník výše uvedené bytové jednotky 

nabízí městu Benešov nad Ploučnicí tuto bytovou jednotku k odkoupení za cenu ve výši 

420 000,-- Kč. Předkládáme Zastupitelstvu města Benešova nad Ploučnicí návrh ke  schválení 

využití překupního práva.  

RaM nedoporučuje ZaM schválit uplatnění předkupního práva k bytové jednotce č. 307/12, 

Nerudova č. p. 307, Benešov nad Ploučnicí. Nabídková cena: 420 000,- Kč. 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 130/2011 : 

ZaM neschválilo uplatnění předkupního práva k bytové jednotce č. 307/12, Nerudova č. p. 

307, Benešov nad Ploučnicí. Nabídková cena: 420 000,- Kč. 

 

Revokace usn. č. 43/2011 

Odb. SM předkládá Zastupitelstvu města Benešova nad Ploučnicí návrh na revokaci usnesení  

č. 43/2011 ze dne 30.3.2011, kterým byl schválen prodej nebytového prostoru č. 106/4 v domě 

č.p. 106, Sokolovská ul., Benešov nad Ploučnicí panu M. H.,Benešov nad Ploučnicí.  

Pan H., přestože byl dvakrát písemně upozorněn, aby se dostavil k podpisu kupní smlouvy, 

toto neučinil. Z výše uvedeného je zřejmé, že o koupi nebytového prostoru již nemá zájem.  

RaM doporučuje ZaM revokaci usnesení č. 43/2011 z 30. 3. 2011. 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 pro, 1 se zdržel 

Usnesení č. 131/2011 : 

ZaM schválilo revokaci usnesení č. 43/2011 z 30. 3. 2011. 

 

Prodej neb. prostoru č. 106/4 

Odb. SM předkládá Zastupitelstvu města Benešova nad Ploučnicí návrh na schválení prodeje, 

kupní smlouvy a kupní ceny. Předmětem prodeje je nebytový prostor č. 106/4 v domě č.p. 106, 

Sokolovská ul., Benešov nad Ploučnicí.  

Dne 16. 3. 2011 proběhlo výběrové řízení na shora uvedený nebytový prostor. Jako druhým 

žadatelem byl pan R. B.,Benešov nad Ploučnicí s nabídnutou cenou ve výši 25 200,-- Kč. 

Kupující: manželé R. a H. B., Benešov nad Ploučnicí 

Kupní cena: 25 200,-- Kč 

RaM doporučuje ZaM schválit prodej nebytového prostoru č. 106/4, ul. Sokolovská č. p. 106, 

Benešov nad Ploučnicí manţelům H. a R. B., Benešov nad Ploučnicí za cenu 25 200,- Kč. 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10  pro, 2  se zdrželi 

Usnesení č. 132/2011 : 

ZaM schválilo prodej nebytového prostoru č. 106/4, ul. Sokolovská č. p. 106, Benešov nad 

Ploučnicí manţelům H. a R. B., Benešov nad Ploučnicí za cenu 25 200,- Kč. 

 

 



Revokace usn. č. 37/2011 : 

Odb. SM předkládá Zastupitelstvu města Benešova nad Ploučnicí návrh na revokaci usnesení  

č. 37/2011 ze dne 30.3.2011, kterým byl schválen prodej pozemků p.p.č. 854/1 o výměře 219 

m2, p.p.č. 854/2 o výměře 161 m2 a st.p.č. 1378 o výměře 66 m2, vše v k.ú. Benešov nad 

Ploučnicí do podílového spoluvlastnictví za cenu 82 040,-- Kč.  

Kupující: E. B., M. P., M. P., H. S., všechny bytem Benešov nad Ploučnicí. 

Důvodem revokace usnesení je že M. P., bytem Benešov nad Ploučnicí,  již není vlastníkem 

bytové jednotky v domě č.p. 349. 

Bytovou jednotku č. 349/1 dne 1.6.2011 prodala.  

RaM doporučuje ZaM revokaci usnesení č. 37/2011 ze dne 30. 3. 2011 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 10 pro, 2 se zdrželi 

Usnesení č. 133/2011 : 

ZaM schválilo revokaci usnesení č. 37/2011 ze dne 30. 3. 2011. 

 

Prodej p.p.č. 854/1, 854/2 a st.p.č. 1378 

Odbor SM předkládá Zastupitelstvu města Benešova nad Ploučnicí návrh na schválení 

prodeje, kupní ceny a kupní smlouvy.  

Předmětem prodeje jsou pozemky: 

p.p.č. 854/1 o výměře 219 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí (zahrada) 

p.p.č. 854/2 o výměře 161 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí (zahrada) 

st.p.č. 1378 o výměře 66 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí (zastavěná plocha a nádvoří) 

Záměr prodeje pozemků p.p.č. 854/1 a 854/2 byl schválen dne 28.4.2008 pod. č. usn. 37/2008. 

Záměr prodeje pozemku st.p.č.1378 byl schválen dne 19.1.2011 pod.č.usn. 11/2011. 

Pozemky budou prodány do podílového spoluvlastnictví. 

Kupující: 

E. B.,Benešov nad Ploučnicí     

M. P.,Benešov nad Ploučnicí    

L. P., Benešov nad Ploučnicí    

H. S., Benešov nad Ploučnicí     

Kupní cena:    82 040,-- Kč 

RaM doporučuje ZaM schválit prodej p.p.č. 854/1 o výměře 219 m2, p.p.č. 854/2 o výměře 

161 m2, st.p.č. 1378 o výměře 66 m2, vše v k.ú. Benešov nad Ploučnicí do podílového 

spoluvlastnictví.. Kupní cena 82 040,- Kč.  

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 9  pro, 3 se zdrželi 

Usnesení č. 134/2011 : 

ZaM schválilo prodej p.p.č. 854/1 o výměře 219 m2, p.p.č. 854/2 o výměře 161 m2, st.p.č. 

1378 o výměře 66 m2, vše v k.ú. Benešov nad Ploučnicí do podílového spoluvlastnictví. 

Kupující: E. B., M. P.,  L. P., H. S.,Benešov nad Ploučnicí. Kupní cena 82 040,- Kč. 

 

 

Záměr prodeje objektu č.p. 692 

Odbor SM předkládá ZaM na základě přijaté žádosti o odkoupení objektu č.p. 692, Bezručova 

ul., Benešov nad Ploučnicí,  od společnosti Slovanka, s.r.o., Benešov nad Ploučnicí 

předkládáme Zastupitelstvu města Benešova nad Ploučnicí návrh na schválení záměru 

prodeje objektu č.p. 692 (objekt občanské vybavenosti), Bezručova ul., Benešov nad 

Ploučnicí, stojící na st.p.č. 766 o výměře 632 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí. Odbor správy 

majetku nedoporučuje výše uvedený objekt k prodeji. Objekt nemá vlastní přístupovou cestu a 

je součástí areálu termálního koupaliště. Řadu let je také část tohoto objektu využívána 



sportovním oddílem kulturistů.  

 

RaM nedoporučuje ZaM schválit záměr prodeje objektu č. p. 692, ul Bezručova, Benešov nad 

Ploučnicí. 

 

Starostka – vyzvala přítomné k diskusi k tomuto bodu – celá diskuse je zveřejněna na 

audiozáznamu na internetových stránkách města – www.benesovnpl.cz 

 

Pan Ušák – navrhuje odklad tohoto budu na příští jednání 

Starostka – nechala o tomto návrhu hlasovat 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 4 pro, 8 proti 

Usnesení č. 135/2011 : 

ZaM neschválilo odklad projednávání záměru prodeje objektu č.p. 692, ul. Bezručova, 

Benešov nad Ploučnicí. 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení: 2 pro, 8 proti, 2 se zdrželi 

Usnesení č. 136/2011 : 

ZaM neschválilo záměr prodeje objektu č. p. 692, ul Bezručova, Benešov nad Ploučnicí. 

 

Záměr prodeje p.p.č. 1345/2 

Odbor SM předkládá vyjádření stavebního úřadu ke stavbě RD na p.p.č. 1345/2: Není možné 

vydání územního rozhodnutí k výstavbě rodinného domu na pozemku p.p.č. 1345/2 v k.ú. 

Benešov nad Ploučnicí.  

Důvod: 

- p.p.č. 1345/2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí je v územním plánu města Benešova nad 

Ploučnicí vymezen jako plocha krajinné zeleně.  

- plochy krajinné zeleně jsou určeny pro umístění přírodních i umělých kultur a úprav 

s funkcemi hospodářskou, rekreační a ekologickostabilizační  

- přípustné jsou lesní porosty, přirozené nebo přírodně blízké porosty, ochranná, 

doprovodná zeleň a ostatní nepobytová a rekreačně nevyužívaná krajinná zeleň 

- podmínečně přípustné jsou běžecké stezky se sportovními prvky, odpočívadla, zařízení 

technického vybavení nadřazených systémů 

Odbor správy majetku doporučuje schválit záměr prodeje pozemku p.p.č. 1345/2 o výměře 

630 m2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí.  

RaM doporučuje ZaM schválit záměr prodeje p.p.č. 1345/2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí o 

výměře 630 m2. 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 9 pro, 3 se zdrželi 

Usnesení č. 137/2011 : 

ZaM schválilo záměr prodeje p.p.č. 1345/2 v k.ú. Benešov nad Ploučnicí o výměře 630 m2. 

 

DAR ÚSTECKÉHO KRAJE  MĚSTU BENEŠOV N. PL. 

V neděli 19. 6. 2011 byl v rámci dne záchranářů na mosteckém polygonu předán našemu 

městu hejtmankou Ústeckého kraje dar pro benešovský SDH. 

Hodnota daru činí 238 800,- Kč, jedná se o motorovou požární stříkačku TOHATSU VC85BS, 

plovoucí sací koš AMPHOBIO a dvě požární savice.  

RaM doporučuje ZaM schválit přijetí daru Ústeckého kraje, jehoţ hodnota činí 238 800,- Kč. 

Jedná se o motorovou poţární stříkačku TOHATSU VC85BS, plovoucí sací koš AMPHOBIO 

a dvě poţární savice.  

http://www.benesovnpl.cz/


 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 12 pro 

Usnesení č. 138/2011 : 

ZaM schválilo přijetí daru Ústeckého kraje, jehoţ hodnota činí 238 800,- Kč. Jedná se o 

motorovou poţární stříkačku TOHATSU VC85BS, plovoucí sací koš AMPHOBIO a dvě 

poţární savice.  

 

PŘEJMENOVÁNÍ ULIC – předkladatel p. Ota Dračka 

( přesunuto z minulého jednání ZaM ) 

Pan Dračka - vzhledem k tomu, že tzv. "vnitřní obchvat" dosud nemá jméno, navrhuji, aby 

zastupitelstvo v souladu se zákonem č. 128/2000 Sb. §28 a §29, uvedenou ulici pojmenovalo a 

proto navrhuji  návrh na usnesení ve znění – Zastupitelstvo schválilo název ulice "Nábřežní" v 

úseku od křižovatky ulic Sokolovská, Nádražní a Českolipská ke křižovatce s ulicí Děčínská. 

Dále navrhuji schválit název ulice, která je dnes bez jména. Jedná se o ulici mezi vilovou 

zástavbou a sídlištěm, která se původně jmenovala "U rybníčku" a vede od ulice Děčínská ke 

křižovatce Vilová, Družstevní a Sídliště. I přestože tam již rybníček není (původní 

zahradnictví), je možné buď ponechat, resp. potvrdit původní název "U rybníčku", nebo 

prodloužit Družstevní ulici, nebo vymyslet jiný název. Osobně navrhuji původní název "U 

rybníčku" . 

Starostka - záležitost byla diskutována s paní Věrou Klestilovou – změna by se dotkla pouze 

domu manž. Klestilových -  vzhledem k velké administrativní i finanční náročnosti této změny, 

jež pro ně představuje změna názvu ulice, navrhují věci ponechat, jak jsou. 

pan Ušák – navrhuje ukládající úkol pro RaM, aby jmenovala komisi, která by se zabývala 

pojmenováváním ulic a budov v Benešově n. Pl. 

Starostka – nechala o tomto návrhu hlasovat 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 2 pro, 9 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 139/2011 : 

ZaM neschválilo návrh usnesení, které ukládá RaM jmenovat komisi , jeţ by se zabývala 

pojmenováváním ulic a budov v Benešově nad Ploučnicí. 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 8 pro, 2 proti, 2 se zdrželi 

Usnesení č. 140/2011 : 

Zastupitelstvo schválilo název ulice "Nábřeţní" v úseku od křiţovatky ulic Sokolovská, 

Nádraţní a Českolipská ke křiţovatce s ulicí Děčínská. 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 11 proti, 1 se zdržel 

Usnesení č. 141/2011 : 

Zastupitelstvo neschválilo název ulice "U rybníčku" v úseku ulic Děčínská a křiţovatka ulic 

Vilová, Druţstevní a Sídliště. 

 

 

DISKUSE 

 

Parkování ve středu města 

 

Starostka –  sešly se dva návrhy na řešení parkování ve městě – první návrh předložila 

starostka města a druhý návrh předložil pan Lekner – viz příloha zápisu 

 

Celá diskuse k tomuto bodu je zveřejněna na internetových stránkách města  



www.benesovnpl.cz 

 

Informace o změnách v benešovských školských zařízeních 

Starostka – informuje o změnách v benešovských školských zařízeních – již bylo projednáno 

na KÚ ÚK, ve školské radě a i v RaM 

               1)  začlenění tří tříd ( 23 žaků ) z praktické školy do ZŠ ( budova Opletalova 699) 

 – hrozilo nebezpečí, že by žáci museli dojíždět do České Kamenice 

              2)  velký nárůst žáků v 1. třídách a dětí do MŠ – bude otevřena 5. třída MŠ 

v prostorách, kde nyní sídlí RC Ben a spol. BTS ( kanceláře ) – spol. BTS se přestěhuje na 

náměstí a RC Ben se po zrekonstruování soc. zařízení přestěhuje do prostor, kde nyní sídlí 

Praktická škola 

                - všechny subjekty ( ZŠ, MŠ, BTS, RC Ben, Praktická škola ) jsme  informovali 

 

Pan Ušák – informuje přítomné o průběhu konání Krajského Zastupitelstva, které jednalo 

také o sloučení děčínských škol – bohužel sloučení škol schválilo ( Gymnázium + EO a 

Středních škol ) 

 

Usnesení č. 142/2011 : 

ZaM bere na vědomí informaci starostky města o změnách v benešovských školských 

zařízeních. 

 

20:30 odešel pan Ing. Mádle 

 

Plán práce ZaM na II. pololetí 2011 

Starostka – dva návrhy termínů na konání ZaM – jeden návrh připravil MěÚ a druhý pan 

                  Ušák – viz příloha 

              - nechala hlasovat o návrhu pana Ušáka 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 2 pro, 9 proti 

Usnesení č. 143/2011 : 

ZaM neschválilo návrh zastupitele pana Filipa Ušáka o konání následujících zastupitelstev 

kaţdý 1. čtvrtek v měsíci. 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 10 pro, 1 proti 

Usnesení č. 144/2011 : 

ZaM schválilo plán práce na II. pololetí 2011. 

 

Starostka – vzhledem k tomu, že klesla návštěvnost veřejnosti na  jednání ZaM navrhuje, aby 

v II. pololetí se zasedání konala opět na MěÚ ve velké zasedací místnosti 

                - v případě že návštevnost se zase zvedne, tak se jednání přesunou zpět do kina 

Pan Lekner – v kině je občanům poskytován větší komfort ( např. občerstvení, atd. ) a není 

umístěno až ve 3. patře a proto by zasedání ZaM měla být i nadále v kině 

Pan Zíval – zasedání by se měla konat na MěÚ, protože v kině je špatná viditelnost – objekt 

nesplňuje základní hyg. požadavky na osvětlení 

Pan Zelený – špatné osvětlení v kině 

Pan Klouček – v letních měsících chodí měně lidí, souhlasí s přesunem na MěÚ 

Pan Ušák – ozvučení bude špatné 

Pan Dračka – neměla by se brát šance lidem, aby na jednání přišli 

 

Starostka – nechala hlasovat o návrhu na usnesení 

http://www.benesovnpl.cz/


 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení : 5 pro, 3 proti, 2 se zdrželi 

Usnesení č. 145/2011 : 

ZaM neschválilo návrh starostky města přesunutí jednání zastupitelstva města na MěÚ. 

 

 

Informace o připravovaných změnách v rozpočtovém určení daní – p. Lekner 

Pan Lekner – po domluvě s paní Kleinertovou se dohodli, že nebude tuto věc prezentovat, 

jelikož je tato záležitost cca měsíc stará a lidé o ní určitě četli 

                   -  pokud by prošlo rozpočtové určení daní, tak by si Benešov v rozpočtu mohl 

pomoci asi o 9 mil. Kč / rok 

                 - není ještě úplně jisté, jestli zákon bude schválen a od kdy bude platit 

 

Starostka – vyhlásila přestávku a požádala návrhovou komisi o přípravu návrhu na usnesení 

 

 

NÁVRH USNESENÍ A ZÁVĚR 

 

Výsledek hlasování pro návrh usnesení :  

Usnesení č. 146/2011 : 

ZaM schválilo návrh usnesení z dnešní jednání. 

 

 

 

 

Ověřovatelé zápisu :                              Josef Klouček……………………………………...... 

 

                                                               Jiří Zelený….…….…………………………………… 

                                                                                  

 

Zapisovatelka :                                       Andrea Hodačová ……………………………………. 

 

 

 

 

 

 

………………………………………… 

Mgr. Dagmar Tesarčíková 

starostka města 


